
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
1/2006. 
 

J e g y ző k ö n y v  
 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Képviselő-testületének 2006. február 1-jén 15,30 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli testületi üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 

Önkormányzat részéről:  
 

Leiz Sándor, Serbán György, Mózer Gyula, Kertész Farkas Zsuzsanna, Dósai Imre, 
Terbe Zoltán, Farkas Zoltán, Kiss Károly és Kiss Endre képviselők, Faludi Tamás 
polgármester /10 fő – 55%/ 

 
Jelen vannak továbbá: 

 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző, Dr. Dörmő Róbert aljegyző és Béres László 
műszaki osztályvezető 
 

Faludi Tamás polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 10 fővel az ülés 
határozatképes, azt megnyitja. 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Kiss Károly és Serbán György képviselőket. Kéri, aki 
egyetért a jegyzőkönyv-hitelesítők személyével, kéztartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete a jegyzőkönyv-hitelesítők személyét 10 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - egyhangúlag elfogadta. 
 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti a naprendi pontokat. Kéri a képviselőket, tegyék meg 
észrevételeiket a napirenddel kapcsolatban.  
 
Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, Faludi Tamás polgármester a napirendi pontok 
tartását felteszi szavazásra. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
napirendi pontok tartását 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
egyhangúlag elfogadta. 
 

N a p i r e n d 
 

1./ Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság elnökétől 
Előadó: Fogl András bizottsági elnök 
 
a) CÉDA pályázat 
b) Akadály-mentesítésre pályázat 
c) TEKI pályázat 
d) Dél-Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács pályázata 
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e) Pályázat marketing eszközök vásárlására 
f) Munkaügyi Központ pályázata 
 

2./ Sipos Zsolt részére bírósági ítélet alapján kifizetés 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
3./ Költségvetés készítéséhez szakértő megbízása 

Előadó: Faludi Tamás polgármester  /Szóbeli előterjesztés/ 
 
 
1./ Napirend 

Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Fogl András bizottsági elnök távollétében Béres László műszaki osztályvezető 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 

 
a., CÉDA pályázat 
 

Béres László műszaki osztályvezető  ismerteti:  
 
Mint a kiküldésre került anyagban is látszik a beküldési határidő 2006. február 15. 
Bizottságunk javaslata, hogy a Szociális Otthon lapos tető, tetőterasz rendbe hozására 
kerüljön beadásra pályázat. A terasz fölé kerülne egy falábakon álló magastető, valamint 
burkolat csere történne. Az előterjesztésben bekerülési költségként 5.070.884,- forint 
szerepel. Időközben a további felmérések alapján ez az összeg pontosításra került, így ezen 
felújítás 4.840.390,- forintból megvalósítható. Itt 30% önerő szükséges, ez 1.452.117,- 
forintot jelentene, a pályázati díj: 33.883,- forint. 

 
Serbán György képviselő mondja:  
 
A Költségvetési bizottság támogatta a szakbizottság javaslatát.  
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
A CÉDA területfejlesztési keretben 2005.-ben 354.000.000,-Ft volt megyei szinten 
kiosztható, idén pedig csak 74.000.000,-Ft áll rendelkezésre, melyet jórészt a tavalyi 
vállalások leterhelnek, Kiskunmajsának és térségének körülbelül 3.500.000,- Ft –ot fog 
ebből az összegből jutni. Ezt fellebbezem a Megyei Önkormányzatnál, mert nagyon kevés 
esélyt látok arra, hogy Kiskunmajsán ebből az összegből bármilyen fejlesztés 
megvalósulhatna. Nem tudom miért döntött így a Parlament, hogy ilyen kevés pénzt szán 
erre a célra? Másik kérdésem is ezzel függ össze, hogy a Kiskunmajsai kistérségen belül, 
mint ahogy más Kistérségen belül is, hogy a tavalyi kapott összeget a kistérségek testületei 
létszámarányosan szétosztották a településekre. Idén nem lesz sem a TEKI sem a CÉDA 
pályázatban erre keret és a több éves vállalások miatt feszültségek fognak keletkezni, 
hogyan tudjuk megoldani ezt kistérségen belül?  
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Mivel ezt a pénzt ebben az évben nem fogják leosztani lakosságarányosan a településekre, 
így nem is lesz miből ezeket a tartozásokat megadni, ezért nem is tudjuk ezt a problémát 
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megoldani. Itt szeretném megkérni Terbe képviselő urat, mint a Megyei Közgyűlés tagját, 
hogy tegyen meg mindent annak érdekében, hogy városunk ezt a közel 3 millió forintos 
támogatást megkaphassa. 
 
Terbe Zoltán képviselő reflektál: 
 
A CÉDA- és TEKI pályázatokat nem a Megyei Közgyűlés, hanem a Területfejlesztési 
Tanács bírálja el.  
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a CÉDA 
pályázatról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért az előterjesztésben 
foglaltakkal kéztartással szavazzon.  

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a CÉDA pályázatról szóló 
előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatát.  
 
1/2006. sz. határozat 
CÉDA pályázat 
 
   H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a CÉDA pályázati 
kiírásra a Szociális Otthon lapos tető rendbetételére, előtető felújítására ad be 
pályázatot, 4.840.390,- forint bekerülési költséggel.  
 
Az Önkormányzat 30 %-os saját erő összegét, 1.452.117,- forintot, valamint 33.883,- 
forint pályázati díj összegét  biztosítja. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. február 15. 

 
 
b, Akadály-mentesítésre pályázat 
 

Béres László műszaki osztályvezető  ismerteti: 
 

A Közszolgáltatásokhoz való egyenlő esély pályázati program keretében lehetne pályázatot 
benyújtani a Gimnázium földszinti vizesblokk fizikai akadálymentesítésére. Ennek 
bekerülési összege: 3.846.154,- Ft; ehhez saját erő: 1.346.154,-Ft. A pályázat beadási 
határideje 2006. február 24.  
 
Serbán György költségvetési bizottsági elnök egyetért: 
 
Bizottságunk támogatta a szakbizottság javaslatát. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester az 
akadálymentesítésre pályázat benyújtásáról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri a 
képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Akadálymentesítésre pályázat 
benyújtásáról szóló előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
2/2006. sz. határozat 
Akadály-mentesítésre pályázat  
 
  H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Gimnázium földszinti 
vizesblokk fizikai akadálymentesítésére pályázatot ad be 3.846.154,- forint bekerülési 
összeggel. 
 
Saját erőként az 1.346.154,- forintot biztosítja. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. február 24. 

 
 
C, TEKI pályázat 
 

Béres László műszaki osztályvezető ismerteti: 
 
Nagyon kevés a felhasználható összeg és 30%-os önerőt kell biztosítani. A szakbizottság 
javasolja, hogy a tavalyi évben már megkezdett csapadékvíz elvezető rendszer kiépítését 
folytassák. A Vízgazdálkodási Társulat által készített felmérés és javaslata alapján 
egyrészt a Móricz Zsigmond utcában burkolt árkos csapadékvíz elvezetést kellene 
megoldani, amely a Bánya utca és környéke problémáját is megoldaná. Másrészt a Tó 
ABC környékén, a Kuksós utca és Széktó-sorban épülne ki olyan elvezető rendszer, amely 
be lenne kötve az épülő múzeum előtt a nagy elvezető csatornába. Itt a jelenleg építési 
telken keresztülhaladó vízelvezetés nyerne egy végleges megoldást. Ennek bekerülési 
összege 10 millió forint, melynek 70 %-a pályázható meg. Ez az összeg már tartalmazza a 
terv elkészítésének díját is.  
 
Serbán György költségvetési bizottsági elnök mondja: 
 
A Költségvetési bizottság támogatta a szakbizottság javaslatát. 
 
Dósai Imre képviselő kérdezi: 
 
Tavalyi évben 6.200.000,-forintot különített el az Önkormányzat erre a célra, mennyit 
költöttünk ebből és mit sikerült ezen összegből megvalósítani? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A teljes összeg megmaradt, mert nem rendeltük meg a munkát. Szeretném ha a Képviselő-
testület döntene arról, hogy mely utcákban készüljön el a csapadék-víz elvezető rendszer 
kiépítése. 
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Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a TEKI 
pályázatról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért az előterjesztésben 
foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TEKI pályázatról szóló 
előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatát. 
 
3/2006. sz. határozat 
TEKI pályázat  
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Területi kiegyenlítést 
szolgáló fejlesztési célú támogatásra a Móricz Zsigmond utcában 282 fm, valamint a 
Kuksós, Iskola és Széktó sor utcákban 590 fm csapadékvíz elvezetésére ad be 
pályázatot. 10.182.766,- forint összegben, melyhez 30 %, 3.054.830,- forint önerőt, 
és 71.279,- forint pályázati díjat biztosít. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. február 15. 

 
 
D, Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács pályázata 
 

Béres László műszaki osztályvezető ismerteti: 
 
A Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács pályázatot írt ki szilárd burkolatú utak 
javítására. Feltétel, hogy a szilárd burkolatú út belvízelvezető rendszere megoldott legyen, 
vagy az Önkormányzat vállalja, hogy saját erőből kiépíti ezt. Itt az Önkormányzatnak 
50%-os önerőt kell biztosítania. Bizottságunk javasolja, hogy 10 millió forintos önerőt 
biztosítson az Önkormányzat az útfelújításokra. A pályázati díj összege: 100.000,-Ft. 
 
Serbán György költségvetési bizottsági elnök nem támogatja a javaslatot: 
 
Bizottságunk nem támogatta a Városfejlesztési bizottság javaslatát. 
 
Dósai Imre képviselő kérdezi: 
 
A bizottság foglalkozott-e azzal, hogy ezen összegből mely út kerülne felújításra? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A Városfejlesztési bizottság még nem foglalkozott ezzel a kérdéssel, mert a Költségvetési 
bizottság nem támogatta a szakbizottság javaslatát. 
 
Kiss Endre képviselő elmondja: 
 
Nagyon sajnálom, hogy a Költségvetési bizottság nem támogatta ezt az összeget. Béres 
úrral bejártuk az utcákat, ebből az összegből nagyon sok utcát fel lehetne újítani az öntött 
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aszfalt technológiával. Kérem a Testületet, hogy amennyiben lehetséges 5 millió forintos 
összeget szavazzunk meg erre a célra. 
 
Faludi Tamás polgármester reflektál: 
 
A költségvetés készítése már az utolsó stádiumban van. Jelen pillanatban a működési hitel 
220 millió forintra van beállítva. A maximális hitelkeretünk 240 millió forint, ha mi most 
ezt a 10 millió forintot elköltjük, akkor csak 10 millió forint marad az egyéb, év közbeni 
kiadásokra. Ezen kívül folyamatosan érkeznek Képviselő-társaimtól a javaslatok, amit a 
szakbizottságok fognak tárgyalni.  
 
Dósai Imre képviselő javasolja: 
 
Az előző 3 döntésünkkel szavaztunk meg 5,5 millió forintot és ezeknél a döntéseknél nem 
merült fel Önben ez a probléma. Úgy gondolom, hogy az útfelújítás van olyan fontos 
feladat mint az előző három. A 10 millió forintos beruházás megvalósítását javaslom és 
kérem, hogy a bizottság vizsgálja meg a Tajó - Bodoglár összekötő út felújítását.  
 
Faludi Tamás polgármester nem ért egyet az előtte szólóval: 
 
Az idei évben 20 millió forint marad egyéb kiadásokra. Ezt az összeget lehet egész évben 
osztani, ez a 10 millió forint megterhelő lenne. Az előző három pályázatnak összesen sem 
volt ekkora az önereje. Kiss Endre képviselő úrtól kérdezem, hogy kisebb összeget tud-e 
javasolni, mert akkor azt módosításként fel tudom tenni szavazásra.  
 
Kiss Endre képviselő javaslata: 
 
Módosítóként 5 millió forintot javasolnék. Ebből egy 10 millió forintos beruházást tudnánk 
megvalósítani. A Dósai képviselő úr által javasolt Tajó- Bodoglár összekötő út közel 20 
millió forintos beruházás lenne.  
 
Serbán György költségvetési bizottság elnök mondja: 
 
Mivel bizottságunk a 10 millió forintos önerőt nem támogatta, így magam részéről a 
csökkentett összeget sem támogatom, ezt a testületnek kell eldönteni. Mekkora terület 
felújítására lenne elég ez a 10 millió forint? 
 
Kiss Endre képviselő válaszol: 
 
Közel 8.000 m2 felújítására lenne elég, ekkora nagyságrendű utca a Csontos Károly utca a 
Szociális otthonig. Ez kb. 2 km. 

 
Faludi Tamás polgármester a vitát lezárva szavazásra bocsátja a következőket: 
 
Kiss Endre képviselő módosító indítványként 5 millió forintos önerő biztosítását javasolta. 
Kérem, aki egyetért ezzel a módosítással kéztartással szavazzon. 

 
Megállapítja, hogy a javaslat 5 igen szavazattal – 3 ellenszavazattal, 2 tartózkodás mellett 
– nem került elfogadásra. 
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Ezek után a Polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért az eredeti határozati javaslattal, 
kézfeltartással jelezze. 
 

Megállapítja, hogy 5 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül nem született 
döntés, így a Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács szilárd burkolatú utak javítására kiírt 
pályázatára önerő hiányában pályázatot nem nyújt be. 

 
 

E, Pályázat marketing eszközök vásárlására 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti:  
 
Marketing eszközök fejlesztésére pályázatot nyújt be az Önkormányzat, mely a 
kiskunmajsai idegenforgalom segítését célozná meg. Ebben szerepelne Kiskunmajsa 
tájékoztató szórólapjának- és a városról egy fotósorozat elkészítése. A bekerülési költség 
1.500.000,-Ft ehhez városunknak 150.000,-Ft önerőt kell biztosítani. A saját erőt 
vállalkozóktól, hirdetésekből össze lehetne szedni. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Pályázat 
marketing eszközök vásárlásáról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért 
az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pályázat marketing eszközök 
vásárlásáról szóló előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
4/2005. sz. határozat 
Pályázat marketing eszközök vásárlására 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete Marketing eszközök 
fejlesztésére pályázatot nyújt be, 1,5 millió forint bekerülési összeggel, melyhez            
10 %-os, tehát 150.000,- forint összegű saját erőt, továbbá a szükséges pályázati díjat 
biztosítja.   
 
Az Önkormányzat megbízza a Polgármestert, hogy a pályázati eljárással összefüggő 
dokumentumokat írja alá. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. február 15. 

 
f, Munkaügyi központ pályázata 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A Munkaügyi Központ kiírt egy pályázatot, melynek keretében közhasznú munkások 
kerülnek alkalmazásra belvíz károk megszüntetésére, csatorna karbantartásra, takarításra. A 
saját erő igény 9.000,- Ft/fő/hó. 
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Előzetes igényfelmérés szerint 15 ember kerülne foglalkoztatásra 3 hónapon keresztül 
(március, április, májusban) ennek saját erő része 405.000,- forint. 
A Városgazdálkodási Intézmény adná be a pályázatot, lebonyolítaná, foglalkoztatná a 
munkásokat. A foglalkoztatáshoz szükséges különböző eszköz igény 150.000,- forint.. 
Tehát összesen 555.000,- forint saját erő biztosítása szükséges. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Munkaügyi 
központ pályázatáról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért az 
előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Munkaügyi Központ 
pályázatáról szóló előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 

 
5/2005. sz. határozat 
Munkaügyi központ pályázata 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete pályázatot ad be a 
Munkaügyi Központ által kiírt közhasznú munkások foglalkoztatására.  
Ehhez 555.000,- forint összegű saját erőt biztosít.  
 
A pályázat lebonyolításával, közhasznú munkások foglalkoztatásával a 
Városgazdálkodási Intézményt bízza meg.   
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. február 15. 

 
2./Napirend 

Sipos Zsolt részére bírósági ítélet alapján kifizetés 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A megyei bíróság az elsőfokú bíróság ítéletét helyben hagyta. Az ítélet Kiskunmajsa Város 
Önkormányzatát 437.195,-Ft megfizetésére kötelezi, amely tartalmazza a tiszteletdíj, a 
perköltség, a másodfokú perköltség valamint a késedelmi kamat díját. Fentiekre tekintettel 
kérem a tisztelt képviselőtestület jóváhagyását, hogy a Hivatal 2006. évi eredeti 
költségvetésében a 437.200 Ft-os előirányzat tervezhető legyen. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így a Polgármester elfogadásra ajánlja a Sipos 
Zsolt részére bírósági ítélet alapján kifizetésről szóló előterjesztést. Kéri, aki egyetért az 
előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sipos Zsolt részére bírósági 
ítélet alapján kifizetésről szóló előterjesztést 8 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 
tartózkodás mellett – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
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6/2005. sz. határozat 
Sipos Zsolt részére bírósági ítélet alapján kifizetés 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szükségesnek tartja, az 
előterjesztés alapján a 437.200,- forint kiadási előirányzat megtervezését és a 
tervezéssel összhangban álló intézkedés megtételét, melyre felhatalmazza a 
polgármestert. 
 
Határidő: 2006. február 15. a tervezésre 
       2006. február 28. a teljesítésre 
Felelős: Dr. Csávolszki László 
     Faludi Tamás polgármester 

 
3./ Napirend 

Költségvetés készítéséhez szakértő megbízása 
Előadó: Faludi Tamás polgármester  
 
/Szóbeli előterjesztés/ 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Mint azt Képviselőtársaim is tudják ebben az évben nagyon kevés pénzből gazdálkodhat 
önkormányzatunk. Szeretnék felkérni egy szakértőt, aki a költségvetés előkészítéséhez, 
elkészítéséhez véleményezést adna. Ő egy egész más szemszögből vizsgálná meg a 
költségvetést, mint a könyvvizsgáló asszony. Tárgyalna a bizottságokkal, képviselőkkel a 
Hivatal dolgozóival és megvizsgálná, hogy egy ilyen feszített költségvetés esetén, hogy 
lehetne költségeket megtakarítani a kiadási oldalon. Ez hosszú távon jövedelmező 
megoldás lenne. A szakértő akit erre a feladatra felkérnék Dr. Csomor Sándor lenne. A 
tiszteletdíjára pedig 100.000,-forintot szeretnék javasolni. Ezt az összeget a Költségvetési 
bizottság is támogatta. 

 
Terbe Zoltán képviselő mondja: 
 
Szeretnénk kérni először ettől az úrtól egy tanulmányt, egy tartalomjegyzéket, hogy mit 
tartalmazna ez a véleményezés. Véleményem szerint túl korai még erről dönteni, esetleg 
több ajánlatot is be kellene kérni. 
 
Farkas Zoltán képviselő támogatja az előtte szólót: 
 
Erre még visszatérhetünk, de én is javaslom, hogy kérjünk több ajánlatot, illetve ettől az 
úrtól is kérjünk egy ismertetőt, hogy mit tartalmazna az ő tanulmánya. 
 
Dósai Imre képviselő reflektál: 
 
Az imént említette Polgármester úr, hogy megbízható a Hivatal munkája a költségvetés 
készítése kapcsán, akkor ez a javaslat nem egészen egyeztethető össze az előbbi 
véleménnyel.  
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Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Ha Ön ebből csak ezt tudja kiolvasni, akkor ettől kezdve nem kell semmilyen szakértőt 
megkérnünk. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester elfogadásra 
ajánlja a Költségvetés készítéséhez szakértő megbízásáról szóló előterjesztést. Kéri, aki 
egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
/5 igen szavazat, 5 tartózkodás/ 
 
A Polgármester megállapítja, hogy a testület az egyenlő szavazatok alapján döntést hozni nem 
tudott, így szakértő felkérését, illetve megbízását nem tartja szükségesnek. 
 
További hozzászólás, kérdés nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester megköszöni a 
megjelentek részvételét, majd 16,35 órakor az ülést bezárja. 

 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 

 
      Faludi Tamás       Dr. Csávolszki László 
      polgármester          címzetes főjegyző 
 
 
 
 
 
 
 
         Kiss Károly               Serbán György 
jegyzőkönyv-hitelesítő      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 

 
 
 


